
 

 

 

 

 
 

 

GRADSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-03/24-01/4 

URBROJ: 2182-10-01-24-2 

Knin,  25. travnja 2024.  

 

 

 

Z A P I S N I K  

s 33. sjednice Gradskog vijeća Grada Knina 

 

 

 

 Sjednica je, dana 25. travnja 2024. godine, održana u gradskoj vijećnici u Kninu, s 

početkom  u 16:30 sati.  

 Sjednicu je otvorio i istom predsjedao Dragan Miličević, predsjednik Gradskog vijeća 

Grada Knina (dalje u tekstu: predsjednik). 

  

Nakon izvršene prozivke, utvrđeno je da su, od ukupno 15 vijećnika, na sjednici nazočni 

sljedeći vijećnici: 
 

1. Nikola Bajić  

2. Marjan Blažević 

3. Tomislav Čolak 

4. Ante Dujić 

5. Veselin Đujić 

6. Nino Grabić  

7. Davor Ilić 

8. Mario Krišto 

9. Slavko Krvavica 

10. Spomenka Martić 

11. Dragan Miličević 

12. Vedrana Požar 

13. Gabrijela Šimić 
 

i da Vijeće ima kvorum za pravovaljano odlučivanje i donošenje odluka. 

 

Na sjednici nisu bili vijećnici Goran Mrnjavac i Ana Marić, koja je opravdala svoj izostanak.  

 

 

Usvajanje zapisnika 

 

Na zapisnik s 32. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi te je isti jednoglasno 

usvojen.  
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Utvrđivanje dnevnog reda 
 

Jednoglasno je usvojen sljedeći 

 

D N E V N I      R E D 

 

1. Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Kninskog muzeja Knin 

(Izvjestitelj: Ante Šimić, ravnatelj Kninskog muzeja Knin)  

2. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog Odluke o upisu djece  

u Dječji vrtić CVRČAK Knin za pedagošku godinu 2024./2025. 

 (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i   

                         društvene djelatnosti)  

3. Godišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba udruga civilnog društva na 

području Grada Knina za 2023. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti) 

4. Godišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi na području Grada  

      Knina za 2023. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i     

                         društvene djelatnosti) 

5. Godišnje izvješće o izvršenju Programa socijalnih davanja na području Grada Knina  

      za 2023. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti) 

6. Godišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu na području Grada 

Knina za 2023. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                          društvene djelatnosti) 

7. Godišnje izvješće o izvršenju Programa Općih javnih potreba u predškolskom odgoju, 

školstvu i visokom obrazovanju na području Grada Knina za 2023. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti) 

8. Godišnje izvješće o izvršenju Programa demografskih mjera na području Grada Knina 

za 2023. godinu 

(Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti) 

9. Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada 

Knina za 2023. godinu 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                     imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša) 

10. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada 

Knina za 2023. godinu 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                     imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša) 

11. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Knina za razdoblje 1.1.-31.12. 2023. god. 

(Izvjestiteljica: Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun) 

12. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Grada Knina za 2023. godinu 

(Izvjestiteljica: Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun) 

13. Prijedlog Odluke o sukcesivnom pokriću manjka iz prethodnog razdoblja u proračunu 

Grada Knina u razdoblju 2024. – 2026. godine 

(Izvjestiteljica: Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun) 
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14. Prijedlog II. Izmjena Proračuna Grada Knina za 2024. godinu 

(Izvjestiteljica: Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun) 

15. Izvješće o radu gradonačelnika Grada Knina za razdoblje srpanj-prosinac 2023. godine 

             (Izvjestitelj: Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina) 

16. Vijećnička pitanja 

___________________________________________ 

 

 

Točka 1. 

Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Kninskog muzeja Knin 

 

Ante Šimić, ravnatelj Kninskog muzeja Knin je rekao da je donesen Zakon o izmjenama i 

dopunama Zakona o muzejima u da je postojeće odredbe Statuta Kninskog muzeja potrebno 

uskladiti s donesenim izmjenama i dopunama Zakona te je naveo i obrazložio predložene izmjene i 

dopune Statuta.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je tražio pojašnjenje u svezi suvenirnice te izrade i prodaje 

suvenira na Kninskoj tvrđavi. 

Ravnatelj Ante Šimić je pojasnio da prema propisanim djelatnostima Muzej može izrađivati 

i prodavati suvenire, ali da je zbog mnogobrojnih obveza i sadržaja na cijeloj Tvrđavi teško 

pokrivati i dio oko prodaje suvenira pa da je taj dio dat u koncesiju i da je između dvije odabrana 

povoljnija ponuda.      

 Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da nema logike da se Muzeju ne isplati prodavati 

suvenire, a da se koncesionaru koji još mora plaćati i najam to isplati.  

Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina (dalje u tekstu: gradonačelnik) je pojasnio da 

osnovna djelatnost Muzeja nije prodaja suvenira i da se zbog toga isto dalo u koncesiju, a da se 

oko milijun eura iz Europskih sredstava uložio u obnovu razrušenog objekta na Tvrđavi i da je 

izgrađen interpretacijski centar.  

Ravnatelj Ante Šimić je još jednom ponovio da se zbog mnogih drugih obveza moralo 

odustati od prodaje suvenira.  

Prethodna suglasnost na Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta 

Kninskog muzeja Knin dana je većinom glasova, 12 „za“ i 1 „protiv“ (Čolak), i sastavni je dio 

Zapisnika. 

 

 

Točka 2. 

Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog Odluke o upisu djece 

u Dječji vrtić CVRČAK Knin za pedagošku godinu 2024./2025. 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je navela pravni temelj za donošenje predložene Odluke te je pojasnila 

pojedine odredbe iste. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Zaključak o davanju suglasnosti na Prijedlog Odluke o upisu 

djece u Dječji vrtić CVRČAK Knin za pedagošku godinu 2024./2025. donesen većinom glasova, 

12 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.           
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Točka 3. 

Godišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba udruga civilnog društva  

na području Grada Knina za 2023. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je navela i pojasnila aktivnosti Programa koje su se provodile u izvještajnom 

razdoblju, kao i postotak izvršenja Programa koji iznosi 100,00 %. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Godišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba udruga civilnog društva na području 

Grada Knina za 2023. godinu usvojeno je većinom glasova, 12 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak), o 

čemu je donesen Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 4. 

Godišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi  

na području Grada Knina za 2023. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je navela i pojasnila aktivnosti Programa koje su se provodile u izvještajnom 

razdoblju, kao i postotak izvršenja Programa koji iznosi 97,63 %. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Godišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi na području Grada Knina 

za 2023. godinu usvojeno je većinom glasova, 12 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak), o čemu je donesen 

Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           

 

      

Točka 5. 

Godišnje izvješće o izvršenju Programa socijalnih davanja  

na području Grada Knina za 2023. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je navela i pojasnila aktivnosti Programa koje su se provodile u izvještajnom 

razdoblju, kao i postotak izvršenja Programa koji iznosi 94,17%. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Godišnje izvješće o izvršenju Programa socijalnih davanja na području Grada Knina za 

2023. godinu usvojeno je većinom glasova, 12 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak), o čemu je donesen 

Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 6. 

 

Godišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu  

na području Grada Knina za 2023. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je navela i pojasnila aktivnosti Programa koje su se provodile u izvještajnom 

razdoblju, kao i postotak izvršenja Programa koji iznosi 99,64 %. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 
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Godišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu na području Grada Knina 

za 2023. godinu usvojeno je većinom glasova, 12 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak), o čemu je donesen 

Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 7. 

Godišnje izvješće o izvršenju Programa Općih javnih potreba  

u predškolskom odgoju, školstvu i visokom obrazovanju  

na području Grada Knina za 2023. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je navela i pojasnila aktivnosti Programa koje su se provodile u izvještajnom 

razdoblju, kao i postotak izvršenja Programa koji iznosi 90,86 %. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Godišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u predškolskom odgoju, školstvu i 

visokom obrazovanju na području Grada Knina za 2023. godinu usvojeno je većinom glasova,    

12 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak), o čemu je donesen Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem sastavni 

dio Zapisnika.           

 

Točka 8. 

Godišnje izvješće o izvršenju Programa demografskih mjera  

na području Grada Knina za 2023. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                           

društvene djelatnosti je navela i pojasnila aktivnosti Programa koje su se provodile u izvještajnom 

razdoblju, kao i postotak izvršenja Programa koji iznosi 90,10 %. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Godišnje izvješće o izvršenju Programa demografskih mjera na području Grada Knina za 

2023. godinu usvojeno je većinom glasova, 12 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak), o čemu je donesen 

Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 9. 

Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture  

na području Grada Knina za 2023. godinu 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                     

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša je izvijestio o provedbi Programa i dodao da je izvršenje 

istog 99,74%. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Vijećnik Nino Grabić je rekao da je stanje ulice I. B. Mažuranić lošije sada nego prije 

popravka iste i da se izvođaču nije trebalo platiti za izvršene radove. 

Pročelnik Ivica Brčina  se nije složio s navodom vijećnika Grabića te je rekao da stanje 

možda nije idealno, ali da je asfaltirana cijela ulica i da će se izaći na teren te ukoliko se utvrdi 

neki nedostatak da će se tražiti otklanjanje istog.  

Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada Knina 

za 2023. godinu usvojeno je većinom glasova,  9 „za“ i  4 „suzdržana“ (Klub vijećnika HDZ-a i 

Čolak), o čemu je donesen Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           
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Točka 10. 

Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture  

na području Grada Knina za 2023. godinu 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                     

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša je izvijestio o provedbi Programa i dodao da je izvršenje 

istog 99,88%. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Vijećnik Nino Grabić je rekao da se na nasipanje puteva potrošilo 400.000 eura, te je 

predložio da se rade trajnija rješenja tj. asfaltiranje pa da se kroz pet godina riješe sva kritična 

mjesta.  

Pročelnik Ivica Brčina je rekao da prijedlog ima smisla, ali da je neizvediv jer se tu ne radi 

o kritičnim dionicama nego o mnogobrojnim cestama te da se građanima bar na ovakav način mora 

omogućiti svakodnevni pristup njihovom kućama.     

Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada 

Knina za 2023. godinu usvojeno je većinom glasova, 9 „za“ i 4 „suzdržana“ (Klub vijećnika HDZ-

a i Čolak), o čemu je donesen Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 11. 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Knina  

za razdoblje  1. 1. - 31.12. 2023. godine 

 

Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun u Upravnom odjelu za programe EU, 

gospodarstvo, strateško planiranje i razvoj, financije, javnu nabavu i naplatu potraživanja je 

pojasnila prihode i rashode Grada Knina te je rekla da je u predmetnom razdoblju Grad Knin 

ostvario manjak prihoda poslovanja od preko 390 tisuća eura. U nastavku je pojasnila pojedine 

stavke izvršenja Proračuna. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za financije i proračun nema primjedbi na Izvješće. 

Vijećnik Ante Dujić je iz dijela izvještaja o zaduživanju na domaćem i stranom tržištu 

kapitala za 2023. godinu tražio pojašnjenje povećanja obveza vrijednosnih papira s 8.500.000 eura 

na 10.600.000 eura te je pitao zašto od EU fondova nisu naplaćena potraživanja u iznosu od 2 

milijuna eura.  

Viša stručna suradnica Stanić je pojasnila da se navedeno povećanje odnosi na dano 

jamstvo banci da će Grad vratiti kratkoročni kredit i da se očekuje povrat sredstava za projekt 

Interpretacijskog centra u iznosu od oko 2.500.000 eura, kojim bi se zatvorio kratkoročni kredit. 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Knina za razdoblje  1. 1. - 31.12. 2023. 

godine usvojen je većinom glasova, 8 „za“, 3 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ-a) i 2 „suzdržana“ 

(Požar i Čolak), o čemu je donesen Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 12. 

Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Grada Knina za 2023. godinu 

 

Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun u Upravnom odjelu za programe EU, 

gospodarstvo, strateško planiranje i razvoj, financije, javnu nabavu i naplatu potraživanja je rekla 

da je Grad Knin u 2023. godini ostvario višak prihoda poslovanja  u iznosu od 3.070.355,96 eura, 

manjak prihoda od nefinancijske imovine u iznosu od 9.121.494,46 eura te višak primitaka od 

financijske imovine u iznosu od 4.057.836,86 eura, slijedom čega ukupni manjak iznosi 

1.993.301,64 eura, odnosno 3.217.301,64 eura kada se dodaju troškovi provedbe kapitalnih 

projekata.  
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Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

 Vijećnik Nino Grabić je gradonačelnika pitao kako on procjenjuje stanje Grada i kada ćemo 

se izvući iz minusa.  

 Gradonačelnik je rekao da je u Gradu proveden veliki broj EU projekata što je uveliko 

opteretilo gradski proračun i da je iskazani manjak očekivan jer je Grad morao platiti dio projekata 

u iznosu od oko 4.5000.000 eura te da sada ima obvezu vraćanja kredita. Dodao je da je ukupni 

planirani trošak Grada za sve projekte trebao iznositi 3% od ukupne vrijednosti projekata, ali da se  

unaprijed znalo da to neće biti moguće jer provedba projekta ovisi o mnogo čimbenika. Rekao je 

da smatra da je Grad u dobroj situaciji.   

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja Grada Knina za 2023. 

godinu donesena većinom glasova, 8 „za“, 3 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ-a) i 2 „suzdržana“ 

(Požar i Čolak), i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 13. 

Prijedlog Odluke o sukcesivnom pokriću manjka iz prethodnog razdoblja  

u proračunu Grada Knina u razdoblju 2024. – 2026. godine 

 

Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun u Upravnom odjelu za programe EU, 

gospodarstvo, strateško planiranje i razvoj, financije, javnu nabavu i naplatu potraživanja je rekla 

da se svi viškovi i manjkovi moraju uključiti u rebalans i da Grad tijekom ove godine nije u 

mogućnosti pokriti sav manjak te da se zbog toga predlaže da iznos manjka prihoda od 

nefinancijske imovine u iznosu od 3.217.301,64 eura Odlukom o sukcesivnom pokriću manjka 

Grada Knina rasporedi na razdoblje od  2024. do 2026. godine. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

 Vijećnik Nino Grabić je pitao posluje li Grad Knin pozitivno u ovoj godini i hoće li se 

nastali manjak pokriti iz poslovanja ili se predmetna odluka donosi samo reda radi te je je pitao 

zašto predmetna odluka ne sadrži konkretniji Akcijski plan za pokriće manjka s konkretnim 

mjerama uštede u narednom razdoblju. Dodao je da je jedna od stavki Akcijskog plana promjena 

organizacijske strukture te je pitao znači li to da će zbog pogrešaka gradonačelnika i njegovih 

suradnika gradska uprava morati otpuštati zaposlenike te hoće li građani ubuduće imati lošiju ili 

bolju uslugu i na koji se način Grad namjerava riješiti duga.   

 Viša savjetnica Romana Stanić je rekla da je Grad u prvom kvartalu ove godine imao veće 

prihode od rashoda. 

Gradonačelnik je rekao da je ova vlast, do kraja prve godine svoga mandata, uspjela vratiti 

dug prethodne vlasti u iznosu od 12,5 milijuna kuna, od kojih 5,2 milijuna kuna iskazanih 

dugovanja prilikom primopredaje vlasti i ostatak neiskazanih dugovanja te da će se vratiti i 

sadašnji dug. Dodao je da neće biti otpuštanja u gradskoj upravi i da će se nastojati unaprijediti i 

povećati usluge građanima.    

Vijećnik Nino Grabić je rekao da se ranije radilo o dugu od 5,5 milijuna kuna, a da je sada 

dug Grada 3, 5 ili 10 milijuna eura. Rekao je da je Grad raniji dug riješio jer je od država svake 

godine dobivao 17-20 milijuna kuna i da od tih novaca građani nisu imali korist ni kroz 

infrastrukturu ni na bilo koji način, a da se pored tih sredstava Grad još zadužio.  

Gradonačelnik je rekao da je svaki podignuti kredit namjenski i da se uredno vraćaju te da 

Grad normalno funkcionira. 

Vijećnik Ante Dujuć je rekao da je 2017. godine dugovanje Grada bilo 3 milijuna kuna i da 

ga zanima koliko je dugovanje Grada bilo na kraju 2023. godine te je ponovio pitanje Vijećnika 

Grabića u svezi mjera Akcijskog plana i promjene organizacijske strukture gradske uprave i 

otpuštanja zaposlenika.  
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Viša savjetnica Romana Stanić je rekla da je na kraju 2023. godine dug Grada Knina bio 

oko 3,2 milijuna eura i da je isti nastao zbog provedbe Intervencijskog plana.    

Gradonačelnik je rekao da se neprestano propitkuje učinkovitost i rad svih zaposlenika te 

da se po potrebi vrši premještanje istih unutar upravnih tijela, a sve u cilju poboljšanja rada i 

učinkovitosti gradske uprave.   

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o sukcesivnom pokriću manjka iz prethodnog razdoblja 

u proračunu Grada Knina u razdoblju 2024. - 2026. godine donesena većinom glasova, 8 „za“,4 

„protiv“ (Klub vijećnika HDZ-a i Čolak) i 1 „suzdržan“ (Požar), i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 14. 

Prijedlog II. Izmjena Proračuna Grada Knina za 2024. godinu 

 

Romana Stanić, viša savjetnica za financije i proračun u Upravnom odjelu za programe EU, 

gospodarstvo, strateško planiranje i razvoj, financije, javnu nabavu i naplatu potraživanja je  

ukratko pojasnila da se predložene izmjene odnose na dio sukcesivnog pokrića manjka iz 

prethodnog manjka, povećanje rashoda proračunskih korisnika, pomoći iz državnog proračuna, 

prihoda od naplate komunalne naknade od vjetroelektrane Pađani te na preneseni višak sredstava 

od kredita iz 2022. godine, koji još nije realiziran.   

Predsjednik je konstatirao da Odbor za financije i proračun nema primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da je Grad Knin među onih 70 gradova u Republici 

Hrvatskoj koji su podigli porez na dohodak i da su prošlom izmjenom rebalansa povećani planirani 

prihodi od poreza, da su povećani rashodi proračunskih korisnika jer su rasle plaće, ali da su ovom 

izmjenom smanjeni prihodi od poreza na dohodak i tražio je pojašnjenje istog. Dalje je rekao da 

gradska ustanova Matica u ovoj godini od zakupa poslovnih prostora očekuje prihod od 27 tisuća 

eura, da planira zaposliti dvije spremačice i jednog pripravnika u računovodstvu iako već ima deset 

zaposlenika te da je od siječnja 2023. do travnja 2024. poslovne prostore kojima upravlja Matica 

čistilo poduzeće iz Drniša za iznos od 5.207 tisuća eura. Pitao je zašto se zapošljavaju dvije 

spremačice, umjesto da nastave koristiti usluge poduzeća iz Drniša. Dalje je pitao zašto je 

povećana stavka kapitalne donacije i je li kapitalna donacija NK Dinara u iznosu od 150.000 eura u 

sklopu te stavke i na što se odnosi povećanje stavke za iznos od 36.000 eura. 

Viša savjetnica Romana Stanić je pojasnila da se radi o tehničkoj stvari i da je stavka 

prihoda od poreza na dohodak smanjena u korist kompenzacijskih mjera iz državnog proračuna jer 

se na tu stavku sada knjiže mjesečne rate fiskalnog izravnanja. Dalje je rekla da se povećanje  

stavke kapitalnih donacija za iznos od 36.000 eura odnosi na donaciju od 10.000 eura za NK 

Dinara za sanaciju instalacija u svlačionici, a da je iznos od 26.000 eura donacija Zajednici 

sportova Grada Knina za dovršetak radova na maloj dvorani. Potvrdila je da je iznos od 150.000 

eura ranije planirana donacija za NK Dinara, a za pitanje u svezi Matice je rekla da će vijećnik 

odgovor morati tražiti od ravnateljice Matice.  

Prijedlog je prihvaćen te su II. Izmjene Proračuna Grada Knina za 2024. godinu donesene 

većinom glasova, 8 „za“, 1 „protiv“ (Čolak) i 4 „suzdržana“ (Klub vijećnika HDZ-a i Požar), i 

sastavni su dio Zapisnika.           

 

Točka 15. 

Izvješće o radu gradonačelnika Grada Knina  

za razdoblje srpanj - prosinac 2023. godine 

 

Gradonačelnik je naveo najvažnije poslove i aktivnosti koje su iz svoje nadležnosti 

obavljala tri upravna odjela Grada Knina kao i infrastrukturne projekte koji su se odvijali u 

predmetnom razdoblju. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 
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Vijećnik Ante Dujić je pitao gradonačelnika kako uz svoj primarni posao stigne uraditi sve 

pobrojano iz Izvješća. 

Gradonačelnik je rekao da je posao gradonačelnika njegov primarni posao i da je ovo 

izvješće o radu upravnih tijela i službenika Grada Knina, kojima on upravlja te o radu ovog 

Gradskog vijeća.  

Izvješće o radu gradonačelnika Grada Knina za razdoblje srpanj - prosinac 2023. godine 

usvojeno je većinom glasova, 8 „za“, 4 „protiv“ (Klub vijećnika HDZ-a, Čolak) i 1 „suzdržan“ 

(Požar), o čemu je donesen Zaključak, koji je zajedno s Izvješćem sastavni dio Zapisnika.        

 
    

Točka 16. 

Vijećnička pitanja 

 

• Vijećnik Mario Krišto je pitao zašto se na semaforu u Tomislavovoj ulici ne pali zeleno svjetlo 

za pješake, pitao je za prometni elaborat u svezi uklanjanja pješačkog prijelaza kod 

Komunalnog poduzeća i zašto se ne kose zelene javne površine oko stambenih zgrada.  
 

Pročelnik Ivica Brčina je rekao da je na terenu utvrđeno da semafor funkcionira i pozvao je 

vijećnika Krištu da još jednom, njih dvojica nakon sjednice provjere funkcionira li isti  te je 

rekao da će se ukoliko ne bude funkcionirao o tome obavijestiti Hrvatske ceste. Dalje je rekao 

da je nakon konzultacija s izrađivačem elaborata uređenja prometa u gradu Kninu i s 

Hrvatskim cestama zaključeno da se navedeni pješački prijelaz u ovom trenutku zadrži na 

postojećoj poziciji, a da će se u dogledno vrijeme raditi revizija prometnog projekta Trga oluje 

i da će se u sklopu toga rješavati i to prometno rješenje. Još je rekao da su Programom 

održavanja komunalne infrastrukture definirane javne površine za košnju i pozvao je stanare 

zgrada da se jave nadležnom odjelu ukoliko neka površina, koja je u nadležnosti Grada, nije 

uvrštena u Program, kako bi se uvrstila u isti.  

  

• Vijećnik Nino Grabić je pitao kada će se popraviti rasvjeta na Trgu Ante Starčevića i sanirati  

ulegnuće na pločniku Trga. Dalje je rekao da je u radijskoj emisiji na temu sanacije nedavno 

puknute vodovodne cijevi gradonačelnik rekao da će Komunalno poduzeće, a u biti građani 

preko ispostavljenih računa, sanirati nelegalno izgrađeno spremište kontejnera. Pitao je zašto bi 

mi sanirali nešto što je netko drugi nelegalno napravio te je pitao koliko je osoba zaposleno u 

tvornici PicoPack i kakva je situacija s tim poduzetnikom. 
 

Pročelnik Ivica Brčina je rekao da su za sanaciju na Trgu Ante Starčevića dobivena sredstva od 

Ministarstva hrvatskih branitelja RH, u iznosu od oko 170 tisuća eura, da je postupak javne 

nabave završen i da je potrebno izvršiti pregled i odabir najpovoljnije ponude i nakon toga 

sklopiti ugovor s odabranim izvođačem radova.  
 

Gradonačelnik je rekao da je sporni objekt tj. okvir za kontejnere izgrađen prije 11 godina za 

vrijeme prrthodne vlasti i da do puknuća azbestne cijevi nije došlo zbog njega već zbog 

mogućeg gibanja tla. Za tvornicu PicoPack je rekao da prema ugovoru, do kraja lipnja ove 

godine, tvornica mora imati 50 zaposlenih, da Grad ne zna trenutni broj zaposlenih, ali da će se 

pričekati ugovorni rok i ukoliko isti ne bude realiziran da će se ići na raskid ugovora, naknadu 

štete i iseljenje iz poslovnog prostora. Dodao je da je u tijeku natječaj za još jedan poslovni 

prostor i da su tri subjekta iskazala interes za isti.  
 

Vijećnik Nino Grabić je rekao da izjava gradonačelnika da ne zna trenutni broj zaposlenih u 

tvornici govori o tome koliko se ozbiljno pristupilo tom projektu, kao i činjenica da je na 

Bosanskohercegovačkom portalu objavljen članak o Goranu Jerkoviću iz kojeg je vidljivo o 

kakvom se profilu poduzetnika radi te je pozvao građane i novinare da se i sami upoznaju s 

istim.  
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Gradonačelnik je rekao da u Preparandiji trenutno jedanaest poduzetnika, a da se na natječaj 

javila i austrijska firma PicoPack, koja je ispunjavala uvjete iz natječaja te da je Goran Jerković 

suvlasnik oko 10% udjela te da su u prostoru montirani strojevi i da će Grad inzistirati na 

ispunjenju ugovornih obveza.  

 

• Vijećnik Tomislav Čolak je pitao je li se pogodovalo Velebit ambalaži na način da im se 21. 

prosinca 2021. godine iznajmio poslovni prostor površine 3400 m2 uz uvjet da ne plaćaju 

zakup do dobivanja uporabne dozvole, koju je dobio 31. svibnja 2023. godine i od kada plaća 

najam od 9 centi po m2. Dalje je pitao je li se pogodovalo kod otkupa kuća u staroj gradskoj 

jezgri u ulicama Nakićeva 5 i Svačićeva 6 te njihovoj obnovi i pretvaranju u poslovne prostore 

za koje nema interesa za zakup.  
 

Gradonačelnik je rekao da nije bilo nikakvog pogodovanja jer se na javni natječaj mogao javiti 

bilo tko ako ispunjava uvjete iz natječaja i dodao je da je tražena cijena u natječaju propisana 

Pravilnikom koji vrijedi za sve poslovne prostore u Kninu. Dalje je rekao da je kupovini kuća u 

starom dijelu grada prethodio niz različitih procjena kako bi se mogli kupiti objekti s 

europskim sredstvima za revitalizaciju starog dijela grada i dodao je da postoji zainteresiranost 

za poslovne prostore jer su na raspisani natječaje pristigle prijave za prostor u Svačićevoj ulici i 

na staroj tržnici. Rekao je da je obveza Grada sa osigura infrastrukturu i poslovne prostore te  

stvori uvjete za otvaranje gospodarskih djelatnosti, ali da se ne može predvidjeti broj 

zainteresiranih subjekata. Dodao je da je cilj revitalizacija starog dijela grada i da je taj proces 

započeo te da će se natječaji raspisivati sve dok postoje slobodni prostori za iznajmljivanje.  

 

• Vijećnik Davor Ilić je tražio pisani odgovor od direktora trgovačkog društva Čistoća i zelenilo 

i pitao je zašto se ne poštuje raniji plan prema kojem se tri puta godišnje vršilo čišćenje i 

održavanje ulica u novom naselju Golubić. Dalje je pitao kada će se u proračunu moći planirati 

asfaltiranje igrališta u novom naselju u Golubiću i može li to financirati trgovačko društvo 

Čistoća i zelenilo budući da već tri godine ne izvršava naprijed navedenu obvezu.  

 

 

 

Sjednica je završena u 19:04. 

 

 

 

            ZAPISNIK  SASTAVILA                               PREDSJEDNIK 

           Tatjana Plavčić, mag. oec.                                          Dragan Miličević, mag. catech. 

 

 

 

 

 

 

 

 


